



會員登記表格 Membership Application Form

個人資料 Personal Data

姓名 Name: 英文(English) 中文 (Chinese)

電話 Telephone: 電郵地址 Email:

通訊地址 Address:

會員會籍 Membership Type

- 個人會籍 Individual Membership: HK \$ 100 / 每年 Year
- 個人護法會籍 VIP Membership: HK \$ 1,000 / 每年 Year

個人會籍可享有:

1. 購買仁波切出版的書、享有九五折優惠(必需在創古中心內購買)。
2. 享特別優惠於惠顧觀塘東廣場美食坊。
3. 定期收取創古中心通訊及特別活動通告。

Individual Membership can enjoy:

1. 5% discount on all Thrangu Rinpoche's Published books (Only at Thrangu Centre).
2. Special discount on dinning in Kwun Tong E. Plaza Food Court.
3. Receive the periodic newsletters and reminder for special events / activities.

護法會籍可享有:

1. 購買仁波切出版的書、享有九折優惠(必需在創古中心內購買)。
2. 享有九折優惠於惠顧觀塘東廣場美食坊之TH健康素食。
3. 定期在蓮師三寶總攝蒼供及施身法法會為護法會員供燈。
4. 定期收取創古中心通訊及特別活動通告。
5. 優先接受法會/登記、座位安排(只限於中心外舉辦之大型法會，座位除護法會員外更有額外2個座位安排)。
6. 在新春期間特享有安排/參予大嶼山閉關中心之火供法會。

VIP Membership can enjoy:

1. 10% discount on all Thrangu Rinpoche's Published books (Only at Thrangu Centre).
2. 10% discount on dinning in TH Vegetarian at Kwun Tong E. Plaza Food Court.
3. The name of VIP membership will be added in the list of lamp offering for Guru Rinpoche Tsok Offering Puja and Chod Practice.
4. Receive the periodic newsletters and reminder for special events / activities.
5. Priority seat arrangement for larger events which hold outside the center and VIP members can also have 2 additional seat arrangements .
6. Privilege to invite /attend Fire Puja which is held at Lantau Island Retreat Center during the Lunar New Year.

登記日期 Date :

申請人簽署
Signature of Applicant :

只供本中心填寫 For Official Use Only	Checked By	Approved By
	<input type="text"/>	<input type="text"/>